
ZAPISNIK 
sa 13. sjednice Vijeća mjesnog odbora Kantrida od 15. srpnja 2024. godine,  

održane u prostorijama MO Kantrida, Lovranska 10 
 

Sjednici su bili nazočni: 
- Višnja Jelenčić, predsjednica 
- Ljubo Martinović, zamjenik predsjednice 
- Krunoslav Pribanić, član 
- Igor Suhin, član i 
- Dragica Šibenik, tajnica MO Kantrida 
 
Sjednici nije nazočila:  
- Dr. Sandra Graf Župčić, članica 

Vijeće JEDNOGLASNO (4 glasova ZA) je usvojilo Zapisnik sa 12. sjednice VMO Kantrida od 25.lipnja 
2024.godine. 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Kantrida i predložila slijedeći: 
 

      
DNEVNI RED 

 

1. Programske aktivnosti VMO Kantrida za 2025. i FP za 2025. 
2. Informacija o ostatku sredstava po prioritetima iz nadležnosti Rijeka-plus d.o.o i donošenje 

zaključka o utrošku tih sredstava na zamjensku lokaciju. 
3. Informacija o ostatku sredstava po prioritetima iz nadležnosti UO za komunalni sustav i promet- 

Pod odsjeka za održavanje  i donošenje zaključka o utrošku tih sredstava na zamjensku lokaciju. 
4. Razno 

 

Točka  1 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić dala je nazočnim vijećnicima na raspravu prijedlog Programskih aktivnosti 

mjesnog odbora Kantrida za 2025. godinu financiranih iz sredstava Upravnog odjela za poslove 

gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu  i to: Likovno-kreativne radionice, Ekološku akciju, 

obilježavanje 8.marta, zdravstveni program - akcija mjerenja krvnog tlaka i šećera u krvi i predavanja, Birajmo 

najljepše okućnice i balkona, Doček Djeda Mraza i  novi  programi Ususret blagdanima i Subotom zajedno. 

Za sve programske aktivnosti planiran je iznos od 4.085 eura. 

 

Zaključak: 

Vijeće JEDNOGLASNO (4 glasova ZA)  je navedeno primilo na znanje i jednoglasno usvojilo Prijedlog 

Programa rada Vijeća MO Kantrida za 2025. godinu i  Financijski plan za 2025. 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 

                        

 

 
R E P U B L I K A   H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

        GRAD RIJEKA  

 
MJESNI ODBOR KANTRIDA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KANTRIDA 
 
KLASA: 024-05/24-01/11 
URBROJ: 2170-1-03-04-24-14  
Rijeka, 15. srpnja 2024. 

  



 
 

Točka  2 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić izvijestila je nazočne o pristiglom e-mailu KD Rijeka plusa kojim nas 

izvješćuju da se po prioritetima za 2023. godinu, nakon realizacije stavke iz prioriteta  13.3. Realizacija 

povećanja stupnja sigurnosti prometa u Labinskoj ulici u zoni pješačkog prijelaza u blizini kućnog broja 45 

(izvođenje asfaltnih usporivača) ostala neutrošena sredstva u iznosu od 4.000,00 € s PDV-om, te  u stavci 

13.13. Sanacija nogostupa u Labinskoj ulici kod kućnog broja 22  ostao iznos 4.600,00 €  s PDV-om, što 

ukupno čini 8.600,00 eura  koju je potrebno utrošiti na novu zamjensku lokaciju. Predsjednica predlaže da se 

taj iznos utroši na sanaciju kolnika u Pulskoj ulici kod ulaza u dječji vrtić.  

 

Zaključak: 

Vijeće JEDNOGLASNO (4 glasova ZA) usvaja prijedlog da se preostala sredstva u iznosu od  8.600,00  

eura s PDV-om  utroše za sanaciju  (nastavak)  kolnika u Pulskoj ulici oko vrtića Mirta. 

 

Točka  2/1 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić izvijestila je nazočne da je proslijeđen e-mailu KD Rijeka plusa  sa 

zamolbom da stavka br. 80 /SP/ prioriteta za 2024g. koja se odnosi na postavu prometnog ogledala na 

raskrižju Creske ulice (slijepi odvojak kod kbr.17) i Ulice Marina Jakominića  se realizira  kako je  dogovoreno  

iz sredstava redovnog održavanja. U istom e-mailu je traženo da se ogledalo što prije postavi, kako bi 

stanovnici tog dijela ulice što sigurnije izlazili na glavni cestu.  

 

Zaključak: 

Vijeće je primilo na znanje ovu informaciju 

 

 

Točka 3 
Predsjednica VMO Višnja Jelenčić izvijestila je nazočne o pristiglom e-mailu UO za komunalni sustav i promet, 
Pod odsjek za održavanje kojim nas izvješćuju da se po prioritetima za 2023. godinu, nakon provedenih 
postupaka te shodno planiranim i ugovorenim radovima ostao iznos od 10.021,65 EUR-a (sa PDV-om) koji 
je potrebno utrošiti na novu-zamjensku lokaciju. Nakon kraće rasprave donosi se slijedeći   

     
 

Zaključak: 
Vijeće JEDNOGLASNO (4 glasova ZA) usvaja prijedlog da se preostala sredstva u iznosu od 10.021,65 
EUR-a  (sa PDV-om) utroše na slijedeće stavke iz prijedloga prioriteta za 2025. i to:  
 
1. Dodatno uređenje površine u Bujskoj ulici kod kućnog broja 16 -  prioritet pod rednim brojem 22  
2. Dodatno opremanje površine u Bujskoj ulici kod kućnog broja 16  (umjesto stola za stolni tenis 

postaviti drugu opremu klupe...) - prioritet pod rednim brojem 23. 

  

Točka  4 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić izvijestila je nazočne da svi podnesci građana u svezi komunalnog nereda, 

košnje, oštećenja su proslijeđena nadležnim službama na daljnje rješavanje. Nadalje podsjeća vijećnike na  

nezadovoljstvo građana u svezi prometovanja u Creskoj ulici i ulica Portić, te predlaže da u mjesecu rujnu se 

pokuša iznaći neko rješenje. 

Zaključak: 

Vijeće je primilo na znanje ovu informaciju. 

 

 
Sjednica je završena u 19 sati. 
Ovaj zapisnik sastoji sa od 2 (dvije) stranice. 
 

 
     Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                Predsjednica Vijeća MO Kantrida                                

      
                   Dragica Šibenik                                              Višnja Jelenčić  
 
 


